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Gol, 15. august 2023 

 

Referat fra styremøte BSG  

15. august på Teams 

 
Saksliste: 

Sak 16. Godkjenning av innkalling. 

Styremøte 9.8 ble PGA av uværet «Hans» utsatt til 15.8. 

Vedtak: Innkalling enstemmig godkjent med endring. 

 

Sak 17. Godkjenning av styrereferat fra 8.6.23. 

Vedtak: Referat enstemmig godkjent. 

 

Sak 18. Høstmøte - planlegging 

* Høstmøte gjennomføres fra 3. til 4. november med frammøte fredag 

ettermiddag. Det blir et faglig innlegg fredag. 

* Avlsarbeid. Åshild Våge fra NSG er forespurt. Det må inn en til fra 

avls-miljøet. 

* Beitekonflikter. Guro har hatt kontakt med en advokat 

* Gerd har fått en fra Bondelaget til å komme. 

* Det har vært en sommer prega av problem med laushunder som har 

tatt lam. Dette bør være en aktuell sak å ta opp i samarbeid med 

politi. Diskusjon om hva en saueeier gjør når situasjonen oppstår. 

Vedtak: Gerd, Guro og Vinni utarbeider fullstendig program. 

Informasjon om tid og sted sendes lokallag så fort som mulig. 

   

Sak 19. Høring Dyrevelferdsmelding (se vedlegg) 
Svar fra BSG: Forslaget fra NSG er bra.  

• Norge må utnytte alle ressurser til landbruksformål. 

• Arealkrav må utredes mer. Er forskjell på areal krav om vinteren og i lamming. Vi 

har også forskjellige størrelse på sauene. Har ikke minstekrav i dag. 

• Hva med krav til plass på dyrebil? 

• Drenerende underlag må være greit. 

• Elektroniske bjøller, et krav? Må i så fall komme penger og. 



• Viktig at det ikke avles fram sau som ikke kan benytte utmarksbeite. 

• Sauene benytter i dag utmarka, her har det kommet mange nye utfordringer. 

Kan nevne hytteutbygging, løse hunder, rovdyr og gjerdeproblematikk. 

• Skal næringa bestå må vi være både små og store besetninger. 

 

Sak 20. Kjøtt i skola (se vedlegg) 

Det er viktig å inspirere lokallag for å få til et samarbeid med skolene i høst. 

På Nesbyen har de i samarbeid med Bondelaget fått til et fjøsbesøk for 6. 

klasse og videre at 9. klasse får et slakt til oppdeling. 

 

Sak 21. NM i gjeterhund 2024 

Øvre Eiker har søkt om å gjennomføre NM i 2024 i samarbeid med Buskerud 

sau og geit. 

Vedtak: Styret i Buskerud sau og geit har ingen innvendinger til arrangementet. 

Leder undertegner de dokument som trengs. 

 

Sak 22. Orienteringssaker 

Det er åpent for alle styremedlemmer å delta som tilhører på møte for 

tillitsvalgte i NSG 22. august. Gerd tar ordet. 

* Utfordringer i beitesesongen: 

Rovdyr, laushund, dårlige gjerder, hyttebygging, sau/geitehold med smittsom 

byllesjuke? 

* Fôrmangel i vinter? 

Det viktigste er å registrere og formidle mangler og overflod på grovfôr til 

gras-etere. 

* NSG vil ha en utmarksansvarlig i fylkene. I Buskerud er Guro Johnsrud 

utnevnt. 

* Fylket bør ha en person som har kontakt med jernbaneverket i forhold til 

påkjørsel av sau. Det har vist seg flere tolkninger av erstatningsutbetalinger 

ved uhell. 

* Tore, Marie og Steinar orienterte fra ulveangrep i Numedal / Veggliområde 

fra 12. – 13. juli til midten av august. Det er tatt en god del sau og ulven er 

registrert på viltkamera. Tap til ulv er også registrert i Veggli sist helg. Det 

virker som om ulven har reist videre. Flere sauebønder har reagert på at sauene 

beiter rolig i områder som er involvert.  

Bjørnen som tok sau i Flå tidligere i sommer, gikk over fjellet og forsynte seg 

med sau i Rollag. Der endte den sine dager i juli. 

* Det er viktig å følge med på endringer i beitemønsteret samt tilsynsturer. 

Det er utfordrende med gjerderester, farlig strømtråd rundt hytter 

hundeangrep og folk som kjører sauen vekk fra beite. Det som er mest 



frustrerende er å ikke få skikkelig hjelp fra politi, kommune eller mattilsyn. 

Ingen tar ansvar! 

 

Sak 23. Eventuelt 

Ingen saker  

 

Sak 24. Neste møte 

Vedtak: Neste møte blir på teams onsdag 20. september klokka 20:00 

 

 

 
Sign: Gerd Jorde  Sign: Steinar Staaland  Sign: Tore Kravik 

 

 

Sign: Guro Johnsrud Sign: Lars T. Øi   Sign: Marie Hov 
 

  

Sign: Aslak Geir Skurdal  
 

 

Referent: Vinni Foss 

 

 
 


